
De ondernemersclub plaatst
de schokkende gebeurtenis in
breder verband. Al twee decen-
nia kent Curaçao een marginale
of negatieve economische groei,
die ‘zich steeds meer op brute
wijze manifesteert’. Werkloos-
heid, ongelijkheid en armoede
leiden tot uitzichtloosheid en de-
primerende perspectieven.

De Curaçaose samenleving
wordt al geruime tijd geplaagd
door overvallen, diefstallen en
andere onwettige praktijken,
zegt de VBC. ,,Het begint er
steeds meer op te lijken dat Cu-
raçao op weg is om in een neer-
waartse spiraal terecht te ko-
men.” De onveiligheid neemt
toe en het geweld wordt steeds
harder. Investeerders worden
daardoor steeds terughoudender
en overwegen voor hun investe-
ringen uit te wijken naar andere
locaties.

Er zijn nog meer factoren die
daaraan bijdragen, meent de
VBC. Het niveau van het onder-
wijs en de dienstverlening loopt
terug. Verder wijst de vereniging
op de afnemende arbeidspro-
ductiviteit, toenemende kosten,
verstikkende bureaucratie en de
‘verbrokkeling’ van waarden en
normen.

Om weer economische groei
te krijgen moet worden voldaan
aan een aantal randvoor-
waarden. Veiligheid, rechtsze-
kerheid en een daadkrachtig op-
treden tegen de steeds professio-

neler wordende criminaliteit be-
horen daartoe. 

Volgens de VBC moeten pro-
fessionele en deskundige perso-
nen worden ingehuurd als ze
niet op Curaçao te vinden zijn.
,,Drastische vermindering van
wapenbezit dient een van de top-
prioriteiten te zijn.” Voor jonge-
ren moeten er weer positieve
vooruitzichten worden gecre-
ëerd met banen en inkomen.
Dat is volgens de VBC ‘een van
de beste en effectiefste instru-
menten en remedies’ tegen de
criminaliteit.
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VBC: Curaçao in
neerwaartse spiraal 
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - De dodelijke schietpartij op Hato is een nieuw dieptepunt voor Curaçao.
Dat zegt de Vereniging Bedrijfsleven Curaçao (VBC). 

CAP: Reactie
van Abvo 
ongepast
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Curaçao Airport
Partners (CAP) is teleurgesteld
in ambtenarenvakbond Abvo.
CAP vindt dat de verklaring van
Abvo in de media onnodige on-
rust inboezemt bij de gemeen-
schap. De brief van Abvo was
verzonden naar aanleiding van
het schietincident van afgelopen
dinsdag op Hato waarbij twee
dodelijke slachtoffers vielen en
enkele mensen gewond raakten. 

CAP is van mening dat Abvo
het schietincident van afgelopen
week gebruikt om luchthavenac-
tiviteiten en cao-onderwerpen te
kunnen bespreken. CAP geeft
aan zeer teleurgesteld te zijn in
de handelwijze van Abvo, nadat
zij vernamen dat de vakbond de
media had benaderd om aan-
dacht te vragen voor operatione-
le thema’s. 

Het platform voor dergelijke
discussies is volgens CAP de
vergadertafel, waar Abvo altijd
welkom is geweest voor een
open dialoog met het manage-
ment van de luchthaven. CAP
betreurt het feit dat Abvo ‘het
tragische incident aangrijpt om
operationele activiteiten aan te
kaarten’. 

CAP wil aan de bevolking, rei-
zigers en luchthavengebruikers
laten weten dat Curaçao Interna-
tional Airport een veilige lucht-
haven is. ,,Het voldoet volledig
aan de internationale normen
voor het veilig bedienen en be-
heren van een internationale
luchthaven en dit wordt voortge-
zet”, aldus CAP, die donderdag-
ochtend een brief van Abvo ont-
ving met het verzoek om enkele
operationele onderwerpen te be-
spreken. 

De werkdruk is groot voor het
personeel, zo stelt Abvo. In een
artikel in de Papiamentstalige
ochtendkrant Extra van vorige
maand, ventileerde bestuurder
Kenneth Bremer zijn bezorgd-
heid over de werkdruk voor het
personeel en hun gevoel dat zij
hun leven niet veilig waren op
het werk. 

Nachtelijke
overlast 
bij Hato
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Diverse omwonen-
den van luchthaven Hato wer-
den in de nacht van donderdag
op gisteren wakker gehouden
door het geronk van vliegtuig-
motoren. Zij verklaren dat zij
vanaf een uur of 23.00 tot na
middernacht ‘overheersend har-
de geluiden hoorden waarvan ze
niet konden slapen’.

Een paar dagen eerder waren
deze geluiden ook al te horen, al-
dus een omwonende. ,,Waarom
stijgen er ineens zoveel vliegtui-
gen op vanaf Hato Airport. Het
lijkt tenminste zo qua geluid,
maar dit is al de 4e of 5e keer dat
ik straalmotoren hoor brullen,
het is bijna continue vanaf mid-
dernacht”, zo stelt ze.

Diana Martis, woordvoerder
van Curaçao Airport Partners
(CAP), verklaart dat het vliegveld
24 uur per dag open is. ,,Voor
commerciële vluchten zijn er in-
derdaad bepaalde tijden dat er
gevlogen mag worden, maar het
vliegveld zelf is 24 uur per dag
geopend. Vaak worden er vlieg-
tuigmotoren gecontroleerd, die
bij verschillende temperaturen
getest moeten worden. Dit ge-
beurt dus ook ’s nachts. Ook kan
het zijn dat er privévliegtuigen
of cargovliegtuigen zijn geland
om bijvoorbeeld bij te tanken.”

Voorzitter ARC beëdigd
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M. Wedervoort is de nieuwe
voorzitter van de Algemene
Rekenkamer van Curaçao.
Gisteren werd de nieuwe voor-
zitter door gouverneur Lucille
George-Wout in het paleis van
de gouverneur op Fort
Amsterdam beëdigd. Op de foto
het moment van de beëdiging. 

FOTO KABINET VAN 
DE GOUVERNEUR


